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Referat brugerrådsmøde         
 
Dato: Onsdag den 8. august 2012 
 
Deltagere:       Anders,  Børge, Christian, Erik, Gertrud, Inger, Jakob, Jørgen, Kirsten, 

Peder, Rita 
 
Fraværende: Britta  
 
Referent: Christian 
 
Dagsorden   Referat 
 

1.   Godkendelse af dagsorden 
 
Dagsorden blev godkendt 

 
2.   Godkendelse af referat fra 

sidste brugerrådsmøde 
 

3.   Køkkenet 
•   Rapserier 

 
 
 
 
 
 
 
 

4.   Siden sidst 
•   Nyanskaffelser 
 
 
•   Datastuen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Referat blev godkendt og underskrevet 
 
 
 
Problemet anses for at være under bagatelgrænsen. Fløden 
flyttet. Det overvejes at opsætte et skilt med priser på selv-
betjente varer. 
 
Håndklæder indkøbt 
 
Problemet med en dement bruger blev diskuteret. Det skal 
aftales med børnene, at mad betales ugevis forud. 
 
 
Der er indkøbt 11 nye kontorstole, 1 fladskærm, weespil, 
og billardbordet får nyt grønt klæde. 
 
Rita har foreslået, at kommunen overfører kr. 12.000 til 
forplejning af udefrakommende kursister. Vi afventer 
kommunens reaktion. 
 
Toften får stillet yderligere fire bærbare til rådighed. 
 
Rita har anmodet kommunen om at få alle bærbare låst op, 
og få adgang til øveplatform. 
 
Der er lagt et undervisningsprogram for efterårssemesteret. 
Et omfattende undervisningsmateriale er udarbejdet. 
 
Nye havemøbler er indkøbt. 
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5.   Nyt fra formanden 
 
 

6.   Nyt fra Rita 
 
 
 
 
 
 
 

7.   Opfølgning fra sidste møde 
 

8.   Økonomi 
•   Halvårsregnskab 

 
 

9.   PR gruppen 
 
 
 
 
 
 
 
 

10.  Evaluering af afholdte arran-
gementer 

•   Strikkecafé 22.5. 
•   Udflugt 14.6. 
•   Midsommerfest 21.6. 
•   Havehygge 3.7. 

 
11.  Kommende arrangementer 
•   Aktivitetsdage 14-15/8 
•   Udflugt 23.8. 
•   Henrik Verner Hansen 6.9. 
•   Toften 25 år 17.9. 
 
 
•   Oktobermarked 13.10. 

 
 
 
 

12.  Bordet rundt 

Pastor Lone Vesterdal skal giftes. Jørgen sender en pas-
sende hilsen til brudeparret. 
 
Seniortræf næste år er den 15. maj. 
 
Rita har fået til opgave at være tovholder ved opstarten af 
Bertramshave. 
 
Nye busser bliver ikke, som nævnt i den lokale presse, stil-
let til rådighed for aktivitetscentrene. 
 
Diverse mindre emner drøftet. 
 
 
Halvårsregnskabet blev godkendt med rosende ord for god 
økonomistyring. 
 
Børge ønsker ikke at fortsætte som bogtrykker. 
 
Inger tager sygeorlov i en periode. Dette åbner mulighed 
for, at brugerrådets 1. suppleant indtræder i brugerrådet, 
medens Inger er sygemeldt. Jens Aage Hansen har accepte-
ret at deltage i brugerrådets arbejde i perioden. Det skal 
drøftes med Børge, hvilke opgaver, han kan bidrage med i 
brugerrådet. 
 
Alle arrangementer er gennemført med succes. Deltager-
antal:  
15 
26 
56 
23 
 
 
Jens Aage bemander wee-spillet. 
Udflugt under kontrol. 
Aftalen med Henrik Verner Hansen er på plads. 
Iwan Johansen kommer. Renès trio underholder. 
Vi vil bede om lov til at lave udstilling i brugsens svingdør 
i anledning af vores jubilæum. 
Jakob og Chr. Sørger for breve til oktobermarked 
Der samles ind mandag den 8.10 
Brevene sendes ca. den 1. okt. 
Formiddagssang den 5. september aflyses. 
 
Planlægningsmøde 21.8. kl. 13, Brugerråd 3.10. kl. 9.30 

 


